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Generalforsamling Seniorklubben Auto  

 
Dato: 20-09-2023  

Sted: Ejner Hessel Albertslund 

Indkaldt af: Kay Martins 

 
Referat:  

         
Fremmødte: Kay Martins, Arne Sørensen, Tommy Pedersen, André Jensen, Kaj Rasmussen, 

Ole Lyngby, Bent Due, Jørgen Kramer, Mia Vilhelmsen, Mogens Amskov, Svend B. Olesen, Mo-

gens Vang, Leif E. Nielsen og Jørgen Larsen 
        

 
Vi blev modtaget af Kenneth Nielsen som bød os velkommen – salgschefen kom kort ind og berettede om 
de 8 nye EL biler som er på vej i på marked fra Renault og Dacia. 
  

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Leif E. Nielsen blev valgt – og konstaterede at Generalforsamlingen er korrekt varslet 

og indkaldt. 

 

2. Bemærkninger til sidste referat 

Ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

3. Formandens beretning 

Vi startede med et ½ minuts stilhed for at ære og mindes Kai Hertz. 

Formandens beretning er at finde på hjemmesiden under punktet [Til Formanden] 

Formanden spurgte ind til en fælles julefrokost i år – og forsamlingen vedtog at der 

kunne arbejdes videre med Vissenbjerg Kro. 

 

4. Godkendelse af regnskab 

Kassebeholdning per 30-06-2023 er ca. 23.000 kr. som et følge af, at sommerudflugten 

blev aflyst. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Valg ifølge vedtægter – på valg er: 

 

Bestyrelsesmedlemmer: 

Kay Martins (Formand) – modtager genvalg 

Kay blev genvalgt 

Jørgen Larsen (Sekretær) – modtager genvalg 

Jørgen blev valgt 

Svend B. Olesen (Bestyrelsesmedlem) – modtager genvalg 

Svend blev valgt 

 

Suppleanter: 

Boye Toft – blev valgt 

Ejner Rasmussen – blev valgt 

 

Revisor: 

Helge Hansen – blev valgt 

Niels Erik Pedersen, suppleant – blev valgt 

 

6. Fastsættelse af kontingent 
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Kontingentet fortsætter uforandret til næste generalforsamling – 100 kr. mdr. 

 

7. Indkomne forslag 

Ingen indkommende forslag. 

 

8. Gennemgang af hjemmeside v. Jørgen Larsen 

Hjemmesidens adresse er http://www.seniorklubbenauto.dk  

Hjemmesiden er stadig under et kæmpe hackerangreb som til tider er mere end 200 

forsøg på at logge ind – om dagen..! 

 

Password er forlænget til 65 karakterer og der er installeret en to trins løsning – efter 

korrekt password skal der tastes en 6 cifret kode som kun er på ”min telefon” –holder 

forhåbentlig Hackerne væk.? 

 

9. Sommerudflugt. 

Der er ikke kommet nogle forslag til næste års sommerudflugt – men der henstilles til 

at alle ligger hovederne i blød, for at komme med gode forslag til næste års sommerud-

flugt. 

 

10. Eventuelt. 

Jørgen Larsen oplyste at Fleet endegyldigt nu bliver nedlagt og lige før Jul blev der fyret 

2 konsulenter mere, så Peter Ladegaard blev flyttet til MLM og Palle Jørgensen til PO. 

Deres fremadrettet opgaver er ikke helt på plads endnu. 

 

Jørgen Kramer vil forsøge at kontakte SOS i Aarhus, men henblik at kunne afholde næ-

ste års Generalforsamling der. 

 

Der blev spurgt til rekruttering af nye medlemmer, skal der inviteres fra medarbejderne 

som har været på Stamholmen, som efterfølgende skal godkendes af bestyrelsen? 

 

Jørgen Larsen foreslog at indhente holdninger vedrørende fælles Julefrokost, tidligere 

på året og ikke ved Generalforsamlingen. Det var der en positiv tilbagemelding på. 

 

Bent Due foreslog at vi bærer ”nissehue” som adgangskort til Julefrokosten 2023 

 

Rundvisning 

To dygtige mekaniker viste rundt og fortalte en stor del vedrørende EL biler. De mener 

ikke man skal være bekymret over levetiden på batterierne. 

Én ting er sikkert – at vi nok alle med tiden kommer over på en EL-Bil           

http://www.seniorklubbenauto.dk/
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Bemærk at antal enheder er opdelt på Leaset biler og egne biler. 

 

 

 

 

 


